
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet -  17.11.2021 
 
Martin Monrad Reigstad sette fram slikt forslag: 

«Fylkeseldrerådet støttar fylkesdirektøren sitt forslag til innstilling, og meiner at ei ordning 
for drosjane må vere universelt utforma.» 

 
Avrøysting 
Reigstad sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Uttale 
Fylkeseldrerådet støttar fylkesdirektøren sitt forslag til innstilling, og meiner at ei ordning for 
drosjane må vere universelt utforma. 
 


